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Klartecken till Vindkraftverk nära Centrum kan man läsa i Trelleborgs Allehanda 
den 15 april 2023. Enligt översiktsplanen skall det finnas ett avstånd mellan 
vindkraftverk och bebyggelse på minst 20 gånger verkets höjd, vilket i detta fall 
borde innebära 2,4 km. Verken kommer att stå en kilometer från dagens 
bebyggelse. Kommunen har samtidigt gett avslag på ett 30-tal höga vindmöllor 
mellan Smygehamn och Abbekås med motiveringen att det är för nära 
bebyggelse och negativt för att utsikten skulle förfulas och skrämma bort 
turister samt att det inte längre skulle vara attraktivt att bo längs kusten. Verken 
kommer i själva verket stå 8-15 km från kusten vilket kan jämföras med att det 
är ca 5 km mellan Helsingborg och Helsingör samt att vindkraftparken lillgrund 
ligger 10 km från kusten. 
 
Frågor till kommunalrådet 
Regeringen säger Ja till vindkraftspark söder om Trelleborg och kommunen 
godkänner vindkraft nära stadsbebyggelsen i vår stad. Med dessa godkännande 
så är frågan: Skulle inte kommunen via våra politiker kunna ta kontakt med 
Kustvind AB för att finna en lösning för att ta vårt ansvar för energikrisen. Enligt 
uppgift rör det sig om en försörjning av el för närmare 100 000 villor. Har inte 
vår kommun ett ansvar lokalt? Skåne och vår kommun har drabbats av höga 
elpriser eftersom vi producerar för lite el i förhållande till antalet invånare och 
industriell verksamhet.  
 
Andra frågan 
Med vindkraft så nära bebyggelse – hur kommer det att påverka Sjöstaden som 
kommer ännu närmare vindkraftverken. 
 
Tredje frågan 
Hur är vår kommuns lokala målsättning för att medverka till sänkta elpriser  
 
Ola Olsson 
Centerpartiet i Trelleborg 


